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1. W irnieniu mieszkanc6w ul. Plockiej, oraz uzytkownik6w Rodzinnych
Ogrod6w Dzialkowych polo2onych w tym rejonie, proszg pana prerydenta o
wycofanie sig z decyzji zezwalai4cej na budowg wysoce szkodliwej instalacji
mobilnej wytw6mi mas bitumicmychprzezfirmg MCC S.A. naterenie dztatek
na ul. Plockiej 166, 168, 170 we Wloclawku. Mieszkaricy czui4 sig oszukani
brakiem szerokiej konsultacji spolecznych, oraz brakiem decyzji
Wojew6dzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska w Bydgoszcry. W pehi
podzielam zdanie mieszkafi c6w Le szkodliwe substancje przy wytwarzaniu
mas bitumicznych oddziatywuiq negatywnie na rirodowisko w promieniu do
3-5 km. Wobecpowyiszego wnoszg orewizjg wcze6niej podjgtych decyzjii
uniemozliwienie budowy tej instalacj i.

2. W ci4gu ul. Krus4.riskiej od ul. Planty do ronda Falbanka znajduje sig l0
uschnigfych drzew Proszg o ich usunigcie i nasadzenie w to miejsce nowych.

3. Mieszkaricy Michelina narzekai4na uci4zliwy wyb6j na ulicy paprociej, przy
skrzyzowantu z ulicQ Michelirisk4. proszg o naprawienie tej niedogodn;sci dla
uZytkownik6w tej drogi.

4. Mieszkaricy ul. Nalkowskiego twierdz4 Ze zainstalowane tam progi
zwalniajEce s4 zby niskie, przez co nie powoduj4 wla5ciwegoo gSanczena
prgdkodci pojazd6w. Proszg r6wnie2 o zalarue mas4 bitumiczn4 ptyt
betonowych, ktdre stanowiq utwardzenie tej ulicy w naczrrej iigici.
wspomniane wnioski dotycz4 czgsci drogi od ul. Zbiegniewskiej do Fredry.

5. Mieszkaf,cy ul. Metalowej i Kalehriczej majdui4cych sig w sqsiedztu,ie firmy
produkcyjnej FABER-CNC mieszczqcej sig przy ul. Kaletniczej 4 i 6,
protestui4 przeciwko uciqzliwosci, jakie ona dla nich powoduje. calo dobowa
grodukcja wiqze sig odczuwanymi przez mieszkartc6w drganiami, halasem,
buczeniem, co zakl6ca mir domowy i spok6j nocny. Stan psyciticzny
mieszkanc6w jest na granicy wytrrymalo6ci, co moZe doprowa&ii, io
eskaiacji konfliir.tu z wlascicielem firmy, kt6ry kompletnie ignoruje skargi
s4siad6w. Dlatego proszg Pana Prezydenta o skuteczn4 interwencjg, kt6ri
doprowadzi do zadowalaiqcych ronviqzaf dla pokrzyrvdzonych priez firmg
Faber ludzi z s4siedawa.

6. Mieszkancy Michelina domagaiq sig wigkszej ilosci koszy na smieci w
gl6wnych ci4gach ulicznych ich osiedla. Zwigkszenie itosci koszy spowoduje
zmntejszenie walai4cych sig Smieci, co poprawi wizerunek osiedia oraz stan
Srodowiska.
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("lW zwi4zk..-z katastrof4 i zawaleniem sig jezdni, przy przeprawie mostowej na
\ / ,t""" Zglowi4czce w ci4gu ul. Wysokiej proszQ o informacig, c7i byty robione

systemafyczne analizy przeglqdu tego obiektu inzynierskiego przez slaaby do

te go pqydqne.l4lj gqsl44 techni czny cale go- ob iekru.

8. Proszg o wyjaSnienie dlaczego sp6lka miejska MBM wynajmuje na swoje

potrzeby biurowe pomieszczenia w obiektach Wzorcowni przl'ul. Pulaskiego

6lokal B2. Zdariemmoim, i wielu mieszkafc6w lepszym, bardziej

ekonomicznym rozwiqzenisrn bylo by wynajgcie lokalu biurowego w
obielctach miejskich , kt6rych wla6cicielem jest GminaMasto Woclawek.

9. Na prodbg mieszkafc6w proszg o informacjq dlaczego lokatorzy nowo
'"vybudowanych blok6w mieszkalnych przy ul, Celulozowej b9d4 wplacai
kaucjg. Na pocz4tku tego projektu nie bylo mowy o kaucji, jako formy
zabezpieczenia dla wlaSciciela jakim jest Gmina Miasto Wloclawek. Jaka ma

by6 wysoko56 tej kaucji i z czngo ma ona wynika6.
l0.Mieszkafcy Michelina w ci4gu alei Jana Pawla tr od ulicy Mewi6rczej do ul.

Pocztowej, s4 zaskakiwani lamaniem przepis6w ruchu drogowego przez

kierowc6w, ld6rzy ront1ja14 duze prgdko3ci na drodze serwisowej ptzy ich
posesjach. Takie zdarzenia maj4 miejsce zwlaszcza w godzinach szczytu,by
omin46 tworz4ce sig korki pomigdzy rondami. Mo2e konieczne jest w tym
miejscu usytuowanie vzqdzen spowalniajqcych ruch, oraz wanohenie patroli
policjant6w z ruchu drogowego.

7l.Proszq PanaPrezydenta o wnikliwe i ponowne rozpatzenie skargi na
Komendanta Stra2ry Miejskiej, wniesione przez Pana
zamieszkalego ul. Prusa Co prawda skarga na dziatalno$6 Komendanta
Strazy Miejskiej zostala odrzucona uchwal4 Rady Masta z dnia 31 maja2022,
ale wnioskodawca czuje sig pokr44wdzony i prosi o ponowne rozpatrzenie
jego sprawy.

12. Proszg Pana Prezydenta o udzielenie szczeg6lowych wyjafuief' dlaczego

spolka,,Baza" zarz4dzaj4ca cmentarzem komunalnym we Wloclawku zdaniem

wielu mieszkafc6w mamotrawi publiczne Srodki przezraczajqc 100 tys. zl-na
uloZenie kostki z polbruku na powierzchni 266 metr6w kwadratowych, co

stanowi kwotg 375, 94 zl. zametr kwadratowy. Z analizy cen w hurtowniach
budowlanych, oraz wykonawc6w tej2e ustugi wynika ze zatq kwotg mo2na

bylo by wykona6 co najmniej drugie tyle powierzchni alejek cmentarza. Prcszg

o pzedstawienie kosztorysu, oraz zapytah ofertowych niqzanych z tym
zadaniem. Proszg r6wnie2 o wnikliw4 kontrolg ze strony Urzgdu Miasta, bo
gotym okiem widat 2e zadarue zostalo nracz':ie przeplacone.
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